
XXXII sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 6 sierpnia 2021 r.  
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XXXII sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Przywitał radnych, 
burmistrza oraz śledzących obrady online. Obecnych 11 radnych na stan 15. Nieobecni Jerzy 
Galewski, Danuta Grygorowicz, Teresa Zajkowska, Krzysztof Zdobylak. 

 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 
III Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski - komisja spotkała się 
raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
- komisja spotkała się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak - komisja spotkała 
się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Rewizyjna - Zbigniew Bołoczko - komisja nie obradowała między sesjami.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek -  komisja nie obradowała między sesjami.  
 
IV Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie 
miejskim na 2021 r. - 247 

 
Projekt uchwały nr 247 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska -  zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki -4 głosy wstrzymujące się  
 
Halina Wojnicz 
Jaka jest kwota na rezerwę finansową na ten rok i ile z tej rezerwy udało się przekazać na 
inwestycje i ile zostało z tej rezerwy do końca roku? 
Burmistrz 
Zostanie przedstawiona statystyka z rezerwy na piśmie.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 247 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /7 osób za, 0 osób 

przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XXXII.228.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 
2. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXVI.183.2020 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2021-
2035 - 248 

 



Projekt uchwały nr 248 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 248 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXII.229.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

3. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu „Wzgórz Gubińskich” miasta Gubina  - 245 
 

Projekt uchwały nr 245 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
 
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Zależy nam na tym projekcie i dobrze by było aby powstał w terminie krótszym niż 9 miesięcy.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 245 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXII.230.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 
Gminy Gubin o statusie miejskim - 244 
 

Projekt uchwały nr 244 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 244 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXII.231.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
V. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej w Gubinie 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXX sesji RM 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty /10 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 



Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Gubinie  
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXI sesji RM 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty /10 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
VI. Sprawy różne 
Zbigniew Bołoczko 
1.Na jakiej podstawie dokonano sprzątania prywatnych terenów koło Fary. 
2.Czy planuje się wprowadzenie opłaty adiecenckiej 
Burmistrz 
1.Zawarto porozumienie z właścicielem działki p.Jankowską.  
2.Taka propozycja musi uzyskać większość.  Można to przedyskutować.  
Halina Wojnicz 
1. Kiepski stan instalacji oświetleniowej na ulicy Westerplatte przebiegającej wzdłuż placu Jana 
Pawła II. Konieczne jest zmuszenie właścicieli instalacji do jej wymiany. 
2.Naprawa drogi gruntowej na ul. Żołkiewskiego.  
3.Zainsatlowanie monitoringu na rondzie Niepodległości. 
4. Nieporządek w centrum miasta ul. Westerplatte i ul. Roosvelta. Radna jest zrozpaczona stanem 
rzeczy - coś nie funkcjonuje. Firma, która wygrała przetarg zobligowana jest także do postawienia 
kontenerów. Niektóre pojemniki są brudne i uszkodzone. Wszyscy chcemy mieć czysto i razem 
róbmy coś w tym kierunku. Do tego trzeba włączyć także wspólnoty mieszkaniowe bo bez nich 
nic nie zrobimy.  
5.Zmiany śmieciowe - brak informacji. Tylko jedna spółdzielnia mieszkaniowa poinformowała 
swoich mieszkańców o obecnych zmianach.  
Zbigniew Bołoczko 
1.Radny proponuje opracować harmonogram albo standaryzację wykonywania usług pielęgnacji 
zieleni oraz obowiązek utrzymania porządku na chodnikach przez właścicieli posesji. Może trzeba 
się nad tym pochylić i zobaczyć, czy tak nie powinno być.  
2.Co ze znakami do zabytków i złamanemu znakiem Euroregionu? To trwa zbyt długo. 
3.Kiedy będzie można wejść do Fary? 
4.Usunięcie prowizorycznego oświetlenia przy cmentarzu -jest niebezpieczne. 
Burmistrz 
1.Wejście do fary zależy od zakończenia prac firmy wykonującej. 
2.Milion złotych zostało pozyskane ze środków rządowych na inwestycje. 
Jan Skóra 
1.Radny zwraca się z prośbą o pomalowanie płotów na ul. Dąbrowskiego. 
2.Kiedy będzie można zrobić koncert w Farze?Co z wejściem do Fary? 
3.Spalone auto na ul. Chodkiewicza.  
Bartłomiej Bartczak 
Na czas remontu Fary nie powinno się do niej wchodzić. 
Halina Wojnicz 
Wejście i wyjście z Fary jest niebezpieczne. Rozrasta się tam zieleń. Ryzykowane jest 
wprowadzenie tam mieszkańców np. z okazji koncertów.  
Robert Woszak 
Czy opłata za wywóz nieczystości pozostaje bez zmian, czy będzie niższa? Pojawiają się 
problemy z odbiorem odpadów. 
Przedstawiciel PUM Grzegorz Świtalski 
Cenę za odbiór nieczystości ustalali radni. System odbioru odpadów był zmieniany w zeszłym 
roku w marcu, gdy weszła segregacja. Teraz jest nowa umowa i od 1 sierpnia br. jest zmiana 



całego systemu i logistycznie jest to ciężko udźwignąć.  PUM razem z pracownikiem urzędu 
będzie korygował te punkty, gdzie ewidentnie widać, że pewne rzeczy są niedopracowane. 
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Proponuje do rozmów wprowadzić zarządców.  
Robert Woszak 
Czy pozostawienie starego systemu odbioru odpadów znacząco wpłynęłoby na cenę, która jest 
obecnie? 
Przedstawiciel PUM Grzegorz Świtalski 
Jeżeli miasto podejmie decyzję, że będzie dopłacać do systemu, to w tym momencie można 
pozostać przy starych opłatach. Koszty byłyby znacząco wyższe. Ilość ton na mieszkańca jest 
większa. Prawdopodobnie wynika to z punktów, które są otwarte dla wszystkich. To były 
punkty, do których zrzucano śmieci i z Niemiec i z Jaromirowic, i z gminy. Teraz są telefony od 
mieszkańców gminy dlaczego polikwidowano te punkty, bo oni tutaj przywozili odpady. 
Finansowaliśmy i drobnych przedsiębiorców, finansowaliśmy i gminy Gubin i finansowaliśmy 
też Niemców, bardzo wielu mieszkańców pogranicza przewoziło nam odpady. 
Halina Wojnicz 
Jak to się stało, że w mieście pojawiło się tyle małych śmietników, które są ustawione przy 
wspólnotach mieszkaniowych, nawet przy oknach? 
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Składowanie odpadów w centrum miasta - to będzie jedno z trudniejszych miejsc do 
opanowania. Z tego miejsca korzysta 5 nieruchomości.   Na ten moment ciężko jest znaleźć 
sensowne rozwiązanie. Będziemy nad tym pracować.  
Robert Woszak 
Problem będzie istniał, dlatego, że nie wszystkich stać, a nawet jak stać, to nie mają możliwości 
wywozu tych śmieci do PSZOKów, bo po prostu nie mamy nawet w mieście takiej firmy, które 
coś takiego robią. To niestety będzie zalegało.  
Ziemowit Patek 
PUM może odebrać od mieszkańca odpady wielkogabarytowe za opłatą Ile to kosztuje?   
Przedstawiciel PUM Grzegorz Świtalski 
Koszt rzędu 50 zł, w zależności od wielkości gabarytu.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
PUM powinien przemyśleć taką usługę.  
Robert Woszak 
Ludzie powinni wiedzieć o takiej możliwości. Dobrze by było aby pojawiła się taka informacja 
na stronie PUMu.  
Przedstawiciel PUMu Grzegorz Świtalski 
To jest trudny okres - wymieniane są pojemniki. PUM się z tym upora i będzie bardziej 
dyspozycyjny.  
Halina Wojnicz 
Trzeba zacząć od wspólnot mieszkaniowych i to administrator wspólnoty mieszkaniowej 
powinien rozwiesić w swoich wspólnotach informacje. Nie są postawione zamykane altany na 
śmieci.  Najpierw należy postawić zamykane altany, a potem pomyśleć o monitoringu. Trzeba 
to wziąć pod uwagę i wspólnie działać, inaczej miasto  będzie brudne.  
 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany i zamknął XXXII sesję Rady 
Miejskiej  w Gubinie  
 
                                                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                                                       Wojciech Sendera  
Zakończono godz. 10:55 

Protokołowała A..Dobras 


